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Notulen van de vergadering van de Ministerraad op 14 okt. 1960
*'s Morgens te 10 uur aangevangen en 's middags voortgezet, Trêveszaal.

Aanwezig: De Minister-President De Quay en de Ministers Van Aartsen, Beerman, Cals,
Klompé (punten 1 t/m 2f; 3 gedeeltelijk), Korthals, Marijnen, De Pous, Van Rooy, Visser en
Zijlstra (afwezig zijn de Ministers Luns en Toxopeus).

Voorts zijn aanwezig de Staatssecretarissen Bot, Van Houten, Roolvink (punt 11)
en Schmelzer (punten 11 en 17n).

Secretaris: J. Middelburg.
- - -

2. Buitenlands beleid
- - -
k. Beurzen aan Indonesische studenten
Minister Cals deelt mede, dat nog ongeveer 30 Indonesische studenten met een Nederlandse beurs
hier te lande studeren; spreker stelt voor goed te vinden, dat hiermede wordt doorgegaan. De Raad
verklaart zich hiermede akkoord.
- - -

12. Toelating van spijtoptanten (Nota van de Minister van Justitie d.d. 3 oktober 1960, nr. 79-35, met
bijlage. #Zie ook notulen MR 28/10/60, punt 26i.)
De Minister-President heeft bezoek gehad van Mr. De Graaf, voorzitter van de Kamercommissie
inzake Indische Nederlanders. Voor de vakantie had deze reeds gezegd, dat er een interpellatie
dreigde over de kwestie van de spijtoptanten, welke toen kon worden voorkomen. Thans heeft
Mr. De Graaf gezegd, dat er òf een interpellatie zal worden aangevraagd òf een onplezierige
bespreking van deze kwestie zal plaats vinden bij de behandeling van de begroting van Justitie. Hij
kwam terug op het gesprek op 6 juli met Minister Beerman, die toen de vervulling van de
militieplicht als nieuw criterium voor toelating heeft genoemd.

Minister Zijlstra is van oordeel, dat er geen sprake van is, dat er een eind komt aan
de agitatie rond de spijtoptanten als Minister Beerman concessies in deze zin zou doen. Spreker
vindt de twee criteria (noodsituatie in Indonesië en aanpassingsmogelijkheid in Nederland) heel
redelijk.

Minister Cals wijst ook op het vervelende aspect, dat er verenigingen en
commissies zijn, die aanzetten tot het komen naar Nederland. Staatssecretaris Bot merkt op, dat
ten aanzien van de mensen op Nieuw-Guinea al eenzelfde activiteit van deze Comité's is
geconstateerd.

Minister Cals vervolgt, dat de voorspellingen van de verschrikkingen in Indonesië
niet in vervulling zijn gegaan. De Minister-President wijst er daartegenover op, dat de verhoudingen
sinds men voor het Indonesische staatsburgerschap kon opteren wel veel slechter zijn geworden.
Intussen kan het houden van een interpellatie ten gevolge hebben, dat Indonesië moeilijkheden
gaat opwerpen bij het verstrekken van uitreisvisa e.d.

Minister Beerman zal de wenselijkheid van de instellingen van een adviescommissie
nog nagaan; als hij hiertoe zou willen overgaan zal hij nog eerst in de Raad aan de orde stellen hoe
hij zich de samenstelling ervan voorstelt.
- - -

17. Ingekomen stukken en mededelingen
a. Gevolmachtigde Ministers met openingsvlucht naar Biak

Kenmerk: Ministerraad.
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Staatssecretaris Bot deelt mede, dat de KLM door hem ondershands benaderd over de
mogelijkheid ook de gevolmachtigde Ministers Pos en Lampe uit te nodigen de openingsvlucht
met een DC-8 toestel naar Biak in Nieuw-Guinea mee te maken, zich in beginsel hiertoe bereid
verklaarde. Spreker zou thans gaarne het oordeel van de Raad hierover vernemen, teneinde een en
ander te kunnen formaliseren. De Raad juicht deze gedachte toe.
- - -


